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15.10.2021 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Petri Kuisma 

 
Paimion yrityspuisto  
(Iso-Iivarintie 12) kiinteistö 
 

 
- johtoryhmä 25.10.2021 
- elinkeinojohtaja Mika Ingi 
 

Kiinteistöllä sijaitseva hallirakennus on ruokot-
tomassa kunnossa. Tämä rakennus sijaitsee 
pääsisääntuloväylän välittömässä läheisyydes-
sä. Rakennuksesta on rikottu ikkunoita, Lasinsi-
ruja, ja muuta rojua on ympäriinsä. Rakennus on 
selvä turvallisuusriski. Se rakennus tulisi korjaut-
taa tai purkaa kokonaan pois. Johtoryhmä päätti 
25.10.2021 lähettää aloitteen elinkeinojohtajan 
valmisteltavaksi. Aloitteeseen vastattiin 
1.11.2021 elinkeinojohtaja Mika Ingin toimesta 
seuraavasti: ”turvatakseen ympäristöä kiinteistön 
omistaja on järjestänyt kiinteistölle vartiointipal-
velun (kustannus 1500€/kk), mutta silti luvatto-
mia tunkeutujia säännöllisesti on. Tunkeutujat 
myös hajottavat rakennusta lisää. Kiinteistön 
omistaja on myös jo tilannut kahdelta taholta 
tarjoukset rakennuksen purkamiseksi. Purkami-
sen ajankohtaa oli siirretty aikaisemmin, koska 
yhtiö neuvottelee parasta aikaa usean tahon 
kanssa sijoittumisesta alueelle ja toiveena on 
soveltuvin osin hyödyntää vanhan rakennuksen 
perustuksia. Yhtiön edustajan mukaan raken-
nuksen purku on suunniteltu tapahtuvaksi vii-
meistään kesällä 2022.  
Aloite on loppuun käsitelty. 

 
25.10.2021 

 
Iida Ojanperä 

 
Vistantie hiljaiseksi turhalta 
yörallilta / hidastustöyssyjä 
tielle. 
 

 
-johtoryhmä 25.10.2021 
-tekninen johtaja Juha Saarinen 

Vistantiellä harrastetaan toistuvasti, varsinkin 
ilta- ja yöaikaan ja erityisesti viikonloppuisin, 
turhaa rallia erilaisin kulkunevoin, kuten (virite-
tyillä) mopoilla, krossimopoilla, mönkijöillä ja 
(viritetyillä) autoilla. Tämä ralli aiheuttaa valtavaa 
melusaastetta koko ympäristön ihmisille ja luon-
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nolle. Kyseiset ajajat kaasuttelevat ja kiihdyttävät 
mopojaan Vistantiellä erityisesti Urheilupuistosta 
Karpalontien ja Välitien risteykseen asti. Olisi 
toivottavaa, että kaupunki puuttuisi jollain tavalla 
tähän toimintaan. Toivon, että Vistantielle, var-
sinkin juuri tuohon pätkälle, joka ulottuu Urheilu-
puistosta Karpalontien & Välitien risteykseen 
tehtäisiin hidastetöyssyjä.  
Johtoryhmä päätti 25.10.2021 lähettää aloitteen 
tekniseen toimeen valmisteltavaksi.  
Aloitteeseen vastattiin 8.11.2021 Juha Saarisen 
toimesta seuraavasti: ”kaupungilla ei ole toimi-
valtaa puuttua järjestyslain §3 mukaiseen ylei-
seen järjestyksen häirintään, jota aloitteessa 
kuvattu toiminta on. Se kuuluu poliisin tehtäviin. 
Vistantie on kaikkinensa hälytysajoneuvojen 
pääreitti, joten hidasteita ei voi asentaa.”  
Aloite on loppuun käsitelty. 

 
7.3.2022 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Miska Kanervo 

 
Kevytliikenne Naskarla- 
Saari  
 
 

 
- johtoryhmä  
- tekninen johtaja Juha Saarinen 
vastasi aloitteeseen 11.5.2022 
 

Paimion kaupungin tulisi saattaa Naskarlasta 
Saaren alueen kautta Vistan suuntaan kulkeva 
reitti kevyelle liikenteelle turvalliseksi. Tarkem-
min kyse on Punttamäentien päästä Naskarlan-
tielle kulkevasta reitistä. 
Nykyisellään Punttamäentien päästä pohjoiseen 
lähtevä metsäpolku ei nykyisen valaistuksen, 
kunnossapidon ja muun infran osalta täytä  
Naskarlan omakotialueen käyttöpaineen aiheut-
tamia kevyen liikenteen vaatimuksia. Lisäksi 
nykyisen metsäpolun linjaus on kaltevuudeltaan 
liian jyrkkä ja järkevää olisi miettiä uutta suo-
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rempaa linjausta, joka kulkisi Punttamäentien 
päästä suoraan kohti koirapuistoa. 
Lisäksi Punttamäentien päästä olisi järkevää olla 
valaistu kulku myös Rivonmäen reitille ja latu-
verkolle. 
Käytän tällä dokumentillani oikeuttani kunnan 
asukkaana ja teen kunnalle aloitteen sen toimin-
taa koskevassa asiassa (Kuntalaki 23 §). Toivon 
tämän aloitteen johdosta toimenpiteitä tämän 
vuoden aikana.  
Kaupungin vastaus on annettu 11.5.2022  
teknisen johtajan, Juha Saarisen, toimesta. 
”Suorempi reitti Haukkuhelmelle päin ei ole 
mahdollinen, koska kaupungin maaomistus lop-
puu ennen Haukkuhelmen aluetta. Olemassa 
olevien reittien parantamista ainakin osittain tar-
kastellaan teknisessä toimessa tämän vuoden 
aikana, jonka jälkeen niitä voidaan ehdottaa 
kaupunginvaltuuston käsiteltäväksi, koska kus-
tannuksiltaan toimenpiteet ylittävät investointi- 
rajan.” Aloite on loppuun käsitelty. 

 
22.3.2022 

 
Paimion vammais-
neuvosto 

 
Äänestyspaikan valintaan, 
esteettömyyteen ja opaste-
taulujen huonoon kuntoon 
toivotaan panostusta 
 

 
- johtoryhmä 29.3.2022 
- keskusvaalilautakunnan sihtee-
rin vastaus lähetettiin huhtikuussa 
2022 

 
Äänestyspaikan valintaan, esteettömyyteen ja 
opastetaulujen huonoon kuntoon toivottiin  
panostusta. Kaupungin vastauksen antoi  
keskusvaalilautakunnan sihteeri 11.4.2022. 
Paimion kaupungintalo on toiminut ainoana  
äänestyspaikkana vuoden 2012 kunnallisvaa-
leista alkaen. Viime vuoden kuntavaalien vaali-
päivän äänestys pidettiin poikkeuksellisesti  
Vistan koulun aulassa, koronatilanteen takia. 
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Viime aluevaaleissa äänestäjien kulkusuunta 
kaupungintalon aulassa oli määrätty koronatilan-
teesta johtuen yksisuuntaiseksi. Tarkoitus  
kuitenkin oli, että liikuntarajoitteiset äänestäjät 
käyttäisivät kirkon puoleista inva-ovea. Mikäli 
inva-oven käyttö ei liikuntarajoitteiselta äänestä-
jältä onnistu, niin hänellä on mahdollisuus ää-
nestää kotonaan ilmoittautumalla kotiäänestyk-
seen. Kotiäänestys on tarkoitettu äänestäjille, 
joille äänestyspaikalle tulo tuottaa vaikeuksia. 
Kotiäänestyksestä kuulutetaan paikallislehdessä 
ja kaupungin nettisivuilla ennen ennakkoäänes-
tyksen alkua. 
Aluevaalien vaalipäivän opasteet olivat sekä 
ovilla että portaiden alapuolella ja kirkon puolei-
selta parkkipaikalta tullessa heti sisääntulo-
väylällä. Opasteet oli tehty nimenomaisesti tä-
hän poikkeustilanteeseen, jossa kulkusuunta oli 
pääsääntöisesti yksisuuntainen. Yritämme  
parantaa tiedotustamme ja toivomme, että ensi 
vuoden vaalien järjestelyt ja opastus toimisivat 
mallikkaasti. Aloite on loppuun käsitelty. 
 

 
28.9.2022 

 
Janne Vikki               

 
Leveämpi tienpiennar  
Sauvontielle 
 

 
- johtoryhmä 
- tekninen johtaja Juha Saarinen 
vastasi aloitteeseen 4.9.2023 
 
 
 
 
 

 
Kuntalaisaloitteen ja sen vastauksen voi lukea: 
https://www.kuntalaisaloite.fi/fi/aloite/28660 
 
Aloite on loppuun käsitelty. 

https://www.kuntalaisaloite.fi/fi/aloite/28660
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22.3.2023 

 
Anu Toukonen               

 
Ankkalammen saunan   
remontointi/uusiminen 
 
 
 
 
 

 
- johtoryhmä 
- tekninen ltk 11.5.2023 §39 
 
 
 
 
 
 

 
Toivotaan, että Paimion kaupunki alkaa valmis-
telemaan Ankkalammen saunarakennuksen 
remonttia tai uudisrakennusta vanhan saunan 
paikalle. Ankkalammen saunarakennuksen  
peruskorjaus tai uudisrakennuksen rakentami-
nen tullaan käsittelemään kaupungin talousar-
viokäsittelyn yhteydessä syksyllä 2023.  
Aloite on loppuun käsitelty. 
 

 
4.4.2023 
 
 

 
Ari Haapanen 

 
Liikuntahalliin suorituspaikat 
pikajuoksuun, hypyille ja 
heitoille 

 
- johtoryhmä 11.4.2023 
- tekninen johtaja Juha Saarinen 
vastasi aloitteeseen 13.6.2023 
 

 
Kuntalaisaloitteen ja sen vastauksen voi lukea: 
https://www.kuntalaisaloite.fi/fi/aloite/31263 
 
Aloite on loppuun käsitelty. 

 
8.10.2024 
 
 

 
Minna Mäkelä 

 
Liikuntaseuroille varattavia 
vuoroja uimahalli Solinaan 
ja kuntosali Kolinaan 

 
- johtoryhmä 15.10.2024 päätti 
lähettää aloitteen liikuntapalveluil-
le/ Anna Blomroosille  
lausuttavaksi. 
- johtoryhmä hyväksyi liikunta-
suunnittelijan laatiman  
vastauksen 1.4.2025 
 

Kuntalaisaloitteen ja sen vastauksen voi lukea:  
https://www.kuntalaisaloite.fi/fi/aloite/40456 

 

Aloite on loppuun käsitelty. 

https://www.kuntalaisaloite.fi/fi/aloite/31263
https://www.kuntalaisaloite.fi/fi/aloite/40456

